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Verslag BO 12/01/2024 om 09u00 

Digitaal 
Welkom aan: Lieven Hostens, Paul De Brauwer, Herman Valenberghs, Jos Timmermans, Frans Deflem, 
Luc Weemaes, Roland Cools, Rik Bulckaen, Jean-Marie Theunis en Roel Soors 
 
Verontschuldigd:  
 
Agenda: 

1. Verwelkoming en opening van de vergadering 
De voorzitter heet iedereen welkom op het eerste BO van het nieuwe jaar. 

 
2. Aanvaarden van verslagen + opvolging 

 

• Aanvaarden verslag dd 05/12/2023 
Het BO keurt dit verslag goed. 

 
3. Financieel: 
- Operationele Performantie 

o Clubbijdragen: hier is een eindtotaal (2023) van 261289 euro 
o Kosten Meet & Greet: 6500 euro 
o We ontvingen de portkosten van Wandel.be.  
o Voorschot basissubsidies van Sport Vlaanderen zullen gesort worden in de maand 

januari. 
 

- Voorzichtige raming winst/verlies 
De lonen zijn verwerkt in SBB Slim. De verwachting is dat we ongeveer op effen uitkomen. 
Misschien een uiterst klein winst. Maar dit is nog zeer voorbarig.  

 
4. Wandelclubs: 

• Wit – Blauw Scherpenheuvel: Deze hadden een sabbatjaar aangevraagd. Maar nemen 
in 2024 toch al de draad terug op. Ze organiseren in mei een tocht.  

• Boslandtrail: volgende week treft Jos de organisatoren.  

• Goldenstar Borgloon: hebben afgelopen maandag hun tocht geannuleerd. Ze kregen 
een verbod van de burgemeester. Dit door wegwerkzaamheden aan de startlocatie. 
Er is niet tijdig gezocht om een alternatief te zoeken.  

• Op Wandel: dit is een nieuwe wandelgroep. Ze kregen een nummer uit Vlaams-
Brabant maar zijn eigenlijk actief in heel Vlaanderen. Deze groep werd opgericht door 
Dorien Draps, een bekende online blogster.  Ze organiseert webinars en workshops, 
reizen, podcasts…. Vooral gericht op een jonger publiek. Check haar website.  

• Wase Steinbockvrienden, hier komt geen schot in de zaak. Deze hebben momenteel 
een sabbatjaar.  

• De Bosuiltjeswandeling, hier werd mee samengezeten met clubondersteuning. Hij zit 
vol goede initiatieven en zal zich in regel stellen. Organiseren een zoektocht, dit 
wordt aanzien als clubactiviteit.  

• Mogelijk oprichting van een wandelclub in Zelem. De eerste contacten werden 
gelegd.  
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5. Beleidsplan: 

• Stand van zaken Federatieteams: 
▪ Clubondersteuning: / 
▪ Kwaliteit/promotie: sjabloon noodnummer, naamgeving aanpassen naar  

infonummer. Daarna mag dit verspreid worden met een woordje uitleg.  
112 mag iets groter en indien mogelijk van een QR-code voorzien.  

 
▪ Evenementen: 

➢ Vlaanderen Wandelt 2025 Vlaams-Brabant 
We ontvingen meerdere kandidaturen voor deze organisatie. De 
werkgroep hanteerde de criteria om deze organisatie toe te 
kennen. De Toekers Bunsbeek zullen in 2025 Vlaanderen Wandelt 
organiseren.  

➢ Wandelgemeente van het jaar: Stefaan zal geen deel meer 
uitmaken van deze jury. Nathalie zal dit blijven trekken en 
faciliteren. Jean-Marie zal de rol van Stefaan overnemen.  
 

▪ Kalender: planning tochten 2025 
Deze week werd met het betrokken personeel samengezeten om 
deadlines te bepalen voor de tochten voor 2025. De kalendercommissie 
zal alles afronden op de eerste werkdag van oktober. Het clubportaal gaat 
open in mei tot en met 20 juni. Er zullen ook nog digitale 
correctieformulieren verstuurd worden. We maken werk van een nieuwe 
export vanuit het clubportaal die het mogelijk zal maken om de tochten 
in excel te exporteren zodat clubs deze kunnen opnemen in hun 
clubblaadje, …  
 

▪ Reglementen: / 

  

• Flanders Trails 
▪ verloop voorinschrijvingen 

De inschrijvingen voor Peerdevisschers Trail lopen zeer goed. Deze eerste 
organisatie verwacht te landen rond de 1600 deelnemers.  
 

 
▪ De clubs moeten op eigen benen kunnen staan op termijn, dit was de insteek. 

Er worden steeds meer clubs geïnteresseerd in dit criterium. Dus we gaan 
moeten altereren. Dit wil niet zeggen dat die andere niet meer georganiseerd 
worden buiten het criterium van Flanders Trails. Deze kunnen 
gecommuniceerd worden via Trailwalk.be 

 
▪ De Zondag: er is een ruilovereenkomst gesloten met De Zondag. De korte 

afstand (15km) op de Flanders Trails krijgen de benaming De 
Zondagwandelingen. Dit is een instaptraject waarmee we ook jongere aan 
het wandelen willen krijgen. Voor kinderen is er geen lidmaatschap verplicht.  
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▪  
 

• Cronolive 
Op het einde van het jaar en ook nog in het nieuwe jaar waren er problemen met het 
scanprogramma Cronolive. De ontwikkelaar was niet bereikbaar en er werd geen 
oplossing op korte termijn aangeboden. Na verschillende interpellaties werd het 
uiteindelijk opgelost. Dit bracht natuurlijk weer veel extra werk met zich mee. Alles is 
inmiddels rechtgetrokken qua uitslagen, clubkampioenschap.  
Zo mogelijk dergelijke problemen vermelden op de home-site van WSVL. Dit toont de 
positieve betrokkenheid van WSVL en geeft onze leden toch enige verklarende info. 
  

6. Ingebrachte punten 

• verslag PB Vl-Brabant en Antwerpen: 
De teneur en de argumentatie is geheel anders dan vroeger. Beter, opbouwend. 
Daarom niet akkoord maar wel meedenkend.  
Over de afschaffing van de wandelbijdrage zijn er nog veel vragen en suggesties. Dit 
moet nog verder uitgespit worden. Een grondige analyse is wenselijk. Daarnaast is 
iedereen er wel over eens dat het lidgeld moet stijgen. Dit kan los staan van de 
wandelbijdrage. Ook de inschrijfprijzen op de wandeltochten moeten onder de loep 
Dit item werd ook met het personeel tweemaal besproken en ook daar zijn we van 
mening dat er niet over 1 nacht ijs gegaan moet worden.  
Wat met niet-leden, deze zouden door een eventuele afschaffingen van de 
wandelbijdrage niet bijdragen aan de inkomsten van de federatie. De federatie 
voorziet wel een verzekering voor hun.  

 

• verslag vergadering Klavertje 4 op 10/1/2024 
De Poppies zal vanaf 2025 opgenomen worden in dit criterium. Deze organisaties 
kunnen gecommuniceerd worden via Trailwalk.be. We kunnen deze organisaties 
meetrekken in ons verhaal. Wat is de binding van klavertje 4? Welke inhoud kunnen 
we geven aan het criterium? Hierover zal 28/02 een overleg plaatsvinden.  

 

• erelidmaatschap Jef Joosten 
Jef Joosten ontving destijds de titel van ere-lid. Het ere-lidmaatschap is in hoofdzaak 
een titel. Er wordt nagedacht over mogelijke blijvende erkenning/herkennings 
tekens. 

 

• communicatie jaarovergang Clubkampioenschap: beter communiceren (op de plaats 
dat de wandelaar terecht komt) dat we even offline zijn voor de eindverwerking.  
Ook “de finale uitslag zal op … beschikbaar zijn”. Maar ook als er problemen zijn met 
bv scanning/uitslagen zou dit best even online gecommuniceerd worden. Mailing 
naar scanverantwoordelijken, clubbestuurders, … is ook steeds gewenst.  

 
 

• ledenaantal: 59785 waarvan 3585 federatieleden en 1504 Flanders Trailsleden 
Dit zijn er ruim 4000 meer dan op hetzelfde tijdstip vorig jaar.  

 

• Golazo zou de Urban Walk Gent verschuiven naar oktober.  
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• De clubs nogmaals sensibiliseren om de QR-code van Routeyou open te stellen.  

• Er zijn momenteel 90 inschrijvingen voor de Extreme Challenge. 

• Er wordt gezocht naar een geschikte datum voor een bijeenkomst van het financieel 
comité. 

• Noodprocedure best nog eens vermelden in de info. Ook aangeven waar ze deze 
kunnen terugvinden. In deze zal herhaling leiden tot succes.  

 


